
Kildehøjen 

Møde i afdelingsbestyrelsen – torsdag den 15. maj 2025 – kl. 19-21 

Deltagere: Kurt, Esben, Tanja, Simon (Olsen), Vagn Erik  

1) 

Siden sidst: Kurt og Vagn Erik refererede fra møde den 22. april med Rene fra DAI om tagrenoveringen. 

Der er 22. maj sendt orienteringsbrev til alle beboere. 

Rekvisitioner om B-ordningen fås nu hos Simon som et forsøg.: Der var en række spørgsmål og 

kommentarer, dels om Simon havde den nødvendige tid – oven i alle hans øvrige arbejdsopgaver. – dels om 

hans træffetid. Det blev  dog også nævnt,  at det var et interessant og spændende forsøg, at få rekvisitioner 

så tæt på afdelingen med henblik på nærhed og opfølgning. 

2)                                                                                                                                                                                        

Regnskab 2024                                                                                                                                                       

Kildehøjen havde i 2024 et overskud på 346.000 kr. Overskuddet fordeles over huslejen de næste tre år 

3)                                                                                                                                                                             

Budgetopfølgning til 30.04.2025 – udgifterne i 2025 til nu ser fornuftige ud. 

4) 

Sommerfest den 16. august er i gode hænder hos Esben og Christine, som  melder ud når tiden nærmer sig 

om hjælpen hænder. 

5) 

Gårdvandring med Simon 22. Maj: Vi har netop haft gårdvandringen.  

Vi drøftede plasticposer i det grønne affald. Det er dyrt for afdelingen med de plasticposer, fordi det grønne 

affald dermed går over i en anden og  noget dyrere affaldssortering. Vi vil til afdelingsmødet til september 

undersøge muligheder for aflåsning af området, så folk udefra ikke kan smide affald her. 

Ved en tur rundt i gårdene kunne vi se, at 25 skure trænger til maling. Som bekendt har beboerne i 

Kildehøjen vedtaget et ordensreglement, der siger, at beboerne selv maler deres skure. 

6)                                                                                                                                                                                     

Boligforeningens generalforsamling den 14. maj.                                                                                 

Boligforeningens nye boligpolitik blev vedtaget. 

7)                                                                                                                                                                                                       

Evt.                                                                                                                                                                                                          

Vi drøftede spørgsmål om kvaliteten af det arbejde, som håndværkerne udfører i afdelingen. Hvem 

kontrollerer, og hvordan sikres den fornødne kvalitet i det udførte arbejde?. 

 

Næste møde: Onsdag den 4. juni kl. 19. 

 


